

Date: August 29th, 2025



التاريخ: 29 أغسطس 2025

Circular No:11/ AY 2025-26 Subject: Procedures for students' late arrivals

Dear Parents and Guardians,

As part of our commitment to ensuring a safe environment for all students, we would like to bring to your attention some important updates regarding the gate timings and procedures for students' late arrivals.

Arriving late at school without a justifiable excuse is not acceptable.

If the student arrives after the specified gate closing time, we have implemented a late arrival procedure to ensure their safe entry under supervision:

Late Arrival Protocol:

Students arriving after 7:50 a.m. will be marked as late (L). Kindergarten students' late arrivals will be directed to the KG reception entrance, while Grade 1-12 students will report to the main reception, where they will be listed. Grades 1-12 students will not be permitted to enter from the KG entrance.

Late Pass issuing: Late arrivals will receive a formal late pass issued by the reception team, which teachers will require to enter the classrooms after 7:50 a.m.

Punctuality Policy: Parents must meet with the Head of Department (HOD) upon three late arrivals to discuss punctuality and attendance concerns. After meetings with the parents are conducted and students continue to be late, ADEK will be informed.

Parental Cooperation:

We greatly appreciate your understanding and cooperation in adhering to these guidelines. We can maintain a secure and organized environment for all students by working together.

Thank you for your ongoing support in ensuring the safety, punctuality and well-being of our students.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown **Principal Director**



السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

كجزء من التزامنا بضمان بيئة آمنة لجميع الطلبة، نود أن نلفت انتباهكم إلى بعض التحديثات الهامة المتعلقة بالإجراءات المتبعة في حالة تأخير الطلبة.

تأخير وصول الطالب إلى المدرسة بدون عذر مقبول ليس مقبولًا . في حالة وصول الطالب بعد الوقت المحدد، الرجاء اتباع الإجراءات التالية وذلك لضمان أمن وسلامة الطلبة تحت إشراف الهيئة التدريسية.

بروتوكول التأخير:

سيتم وضع علامة "متأخر" لأي طالب يصل بعد الساعة 7:50 صباحًا. وبتعين على أولياء أمور طلبة رباض الأطفال التوجه إلى بوابة رباض الأطفال، وعلى طلبة الصفوف من 1 إلى 12 التوجه إلى استقبال المدرسة الرئيسي، حيث سيتم تسـجيلهم على نظام المدرسـة (متأخر). يرجى ملاحظة أنه لا يمكن لطلبة الصفوف من 1 إلى 12 الدخول من مدخل رباض الأطفال.

بطاقات التأخير: سيقوم فربق الاستقبال بتسليم الطلبة المتأخرين بطاقات التأخير، حيث يجب على الطلبة تسليمها للمعلمين للسماح لهم بالدخول إلى الفصول الدراسية بعد الساعة 7:50 صباحًا.

لائحة الانضباط في الدوام المدرسي:

سيطلب رئيس القسم الاجتماع بأولياء الأمور بعد ثلاث حالات تأخير، وذلك لمناقشة مسائل الانضباط والحضور. بعد اتخاذ هذه الإجراءات واستمرار تأخير الطلبة، سيتم إبلاغ دائرة التعلم والمعرفة.

تعاون أولياء الأمور:

نقدر ثقتكم، ونشكر لكم تفهمكم وتعاونكم في الالتزام بهذه الإرشادات. لما يضمن الحفاظ على بيئة آمنة ومنظمة لجميع الطلبة.

شكرًا لدعمكم المستمر في ضمان سلامة ورفاهية طلابنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام، الدكتورة أنطوانيت براوس



